

keysight是德DSOX3022T示波器

产品名称	keysight是德DSOX3022T示波器
公司名称	深圳市捷威信电子仪器有限公司
价格	.00/个
规格参数	品牌:是德科技 型号:DSOX3022T 产地:美国
公司地址	深圳市宝安区新桥街道万丰社区工人路A栋920
联系电话	0755-27538807 13145876435

产品详情

200MHz, 2.4 Mpts, 4 Gsa/s, 1,000,000 pts/cui

主要特性与技术指标使用电容触摸屏进行简洁的触控操作：

提高调试效率

触控设计可以简化文档记录

使用起来就像您喜欢的智能手机或平板电脑一样简单

使用 MegaZoom IV 技术揭示偶发异常：

业界最快的且无损性能的更新速率（100 万个波形/秒）可以提高捕获信号异常的概率

业界独有的区域触摸触发使得触发变得轻而易举

标配分段存储器

200MHz 带宽

集六种仪器功能于一身，轻松解决问题：

基于硬件的低速串行触发和解码选项

使用时间选通 FFT 功能进行混合域（模拟域、数字域和频域信号）分析

可选的混合信号示波器、内置 20MHz 函数/任意波形发生器、DVM、8 位计数器和累加器

标配三年保修和三年校准周期

观看在线视频，亲眼见证卓越性能

观看 3000T X 系列示波器操作演示视频

描述

Keysight InfiniiVision 3000TX 配有 8.5 英寸电容触摸屏且支持触控操作，可以让您花费更少的时间进行示波器设置，集中精力完成设计和调试任务。区域触摸触发和时间选通 FFT

测量可以提高工程师的调试效率。每秒 100

万次的波形更新速率让信号中的偶发故障无所遁形。只要能看见波形异常，便可以在其上进行触发。

标配三年校准周期。购买后可以随时通过选件进行升级，以保护您的投资。

每台 3000T X 系列示波器标配每条通道一只 500 MHz 无源探头。

主要特性与技术指标Touch the capacitive touch screen that:

Enables productivity

Is designed-for-touch to help simplify documentation

Operates like your favorite smart phone or tablet devices

Discover with MegaZoom IV technology enables:

The industry ' s fastest uncompromised waveform update rate (1M wfm/sec) increases the chance of finding anomalies

Industry exclusive zone touch trigger makes triggering simple

Standard segmented memory

200MHz bandwidth

Solve with 6-in-1 integration that includes:

The most hardware-based low speed serial trigger and decode options

Mixed domain (analog, digital, and frequency signals) analysis with gated FFT

A mixed signal oscilloscope optional, a built-in 20MHz function/arbitrary waveform generator, DVM and 8-digit counter and totalizer

Standard 3-year warranty and 3-year calibration cycle

View online videos to see for yourself

See the 3000T X-Series scopes in action demo video

描述

Keysight 's InfiniiVision 3000TX has an 8.5-inch capacitive touchscreen which is “ designed for touch ” to save you less time setting up your scope and spend more time designing and debugging. Use capabilities including zone touch triggering and gated FFT measurements to speed up debugging times. With an update rate of 1 million waveforms per second, increase the probability of catching anomalies and elusive events. If you can ' t see the problem, you can fix it.

Comes with standard 3 year calibration cycle. Protect your investment with the option to upgrade at any time after purchase.

Each 3000T X-Series oscilloscope comes standard with one 500 MHz passive probe per channel.